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Адрес Omso Spa 
Via Adige 11/e 
42124 Reggio Emilia

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
For more than 55 years, OMSO has been designing and manufacturing high-tech machines to print on objects and containers that come in a variety of
shapes and sizes. We have five decades of experience enabling us to rank among the leaders in the industry. Our work meets the highest quality
standards and OMSO has obtained ISO 9001 certification.

Our production focuses on three basic processes: dry-offset printing, flexographic printing and screen printing. In these fields, the range of equipment
can satisfy any production requirements. 
An extensive network of representatives and the attendance of major international trade fairs, allow us to reach markets throughout the world,
including expositions in Germany, France, United Kingdom, USA, the Far East and South America.

Company Profile of Omso Spa

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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